
 

 

 

 

Referat styremøte 
Januar 2023 

  

Type Møte: Stavanger Hockey 

Sted: Clarion Energy  

Dato: 11.01.23 

Tid: 18:00 -20:00 

Inviterte: Kari Johnson, Tore Sunde, Kjetil Kaland, Christian Bjørnsen, Ruben Smith, Katja P. 
Åsland, Lars Peder Nagel, Håkon Fossmark, Ståle Fjellberg, Leif Solland, Frode 
Klungtveit, Jeanette Jekteberg 

  

  
  

  

  

Saksliste 

 
Sak: Beskrivelse: Ansvarlig 

1/01/23 Referat fra forrige styremøte 
 

I. Godkjennelse 

- Ok.   
 

 

2/01/23 I. Oppfølgingssaker - se vedlagt skriv om diverse saker 
 

II. Varslingssak 
a. Holdes internt 

III. Rent Idrettslag 
a. Gjennomføres neste styremøte.  

IV. Revidering av Sportsplan 
a. Oversettelse fra svensk til norsk – ok.  
b. Ønske om U15 A eller U15 B nasjonal serie 

for jentene.  
c. Oppsummering som sier noe om sports 

planen.  
d. Ønske om bort fra kjønn og ha fokus på 

egenskaper.  
e. Sportsplan, lag og serie helt klar til mars.  

V. Økonomi/årsresultat 
a. Resultatet ser ut til å ligge på budsjett.  

 

 
 
Ruben/Kari 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Christian 
 



 

 

 

 

3/01/23 Beslutningssaker - se vedlagt skriv om diverse saker 
-  

 
 
 

4/01/23 Informasjonssak – se vedlagt skriv om diverse saker 
 

I. Retningslinjer for lagspons målvaktsutstyr 

a. Lag kan selge plasser på drakt / sokker til 
inntekt til laget. Eller skal det gå til klubben?  

b. Fek: Foreldrene kjøper leggskinn til Goalien 
sin – klubben betaler 4000,- Klubben ha 
sponsor på leggskinnene. Om laget selger 
plass på på leggskinn, skal da pengene går til 
laget? 

c. Generell regel på reklame – Ruben lager et forslag 
på dette.  

II. Styrehonorar 
a. Til styreleder – Få noe igjen for arbeidet hen 

gjør. Det er mye arbeid og det kan forventes 
mer av styrelederen. 50 000,- er forslaget fra 
styret. Synlig på årsmøte.  

b. Nestleder – ingen honorar.  
c. Resten av styre – fri fra treningsavgift ev. Halv 

treningsavgift.  
d. Styreleder og Ruben setter opp et forslag.  

 

 

Ruben/Kari 

5/01/23 I. Annet 

a. Strømming av kamper på nett-TV. Stavanger har 

stoppet dette. Strømmes kun i DNB arena. Er 

klubben er positiv til dette?  Det foreligger 

positive erfaringer fra dette. Foreldre som ikke 

reiser med barna kan følge kampene. Kampene 

innen hockey innebærer mye reising, da det er 

langt til nærmeste hall / lag. Hva med 

personvern? De som lever under skjult identitet. 

Ønske om at styre stemmer over dette. Vi vil ha 

en forsikring som gjør at det blir gjort forsvarlig 

og gode systemer som fanger opp f.eks. om en 

kamp ikke skal streamet grunnet personvern. 

Medlemer må kunne reservere seg. Styret 

stemmer over dette – skriftlig enighet. Vi 

stemmer over dette i neste møte.  Håkon lager et 

forslag som fremmer hans sak.  

Kari 
Håkon 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 

b. For få keepere U18 – må ofte hente opp fra lag 

under for å reise på kamper. Er ofte med som 

andre keeper og har ingen spilletid – ikke riktig at 

keeper skal betale for turen. Kan dekke mat selv. 

Utgiftene fordeles ut på spillerne. Spiller han halv 

kamp – halve utgifter/ redusert egenandel. Ev. 

Oilers betaler alt. Ruben tar det videre.  

Kjetil  

 
 
 

Saker til oppfølging neste styremøte 
 

Sak: Beskrivelse: Ansvarlig 

 • Forbedring av avtaler i forkant av neste ONS 

• Oppdatere fire satsingsområder inn i revidert 
klubbhåndbok 

• Revidering av verdigrunnlag og visjon til 
klubbhåndbok 

Ruben 
Ruben 
 
Ruben 
 

 


